
Emne:

 

Referat bestyrelsesmøde HF Søvang, den 9.3.2022 
 

Deltagere på mødet: Anne Mette, Jon, Jesper, Lisbeth og Klaus

1. Huse til salg:
1. Nr. 52. Der er foretaget genvurdering. Jesper taler med sælger.
2. Nr. 80. Der er foretaget vurdering. Jesper taler med sælger.
3. Nr. 49. Der er foretaget vurdering. Jesper taler med sælger.

2. Englemarken. Der er afholdt møde med Aarhus kommune vedr. Englemarken. Kommunens medarbejdere var meget 
begejstrede for den måde vi har drevet Englemarken på. Vi får hele matrikel 13y, som går hele vejen over til Sylbækvej. Vi 
får arealet på en 2 årig kontakt.

3. Byggeansøgninger:
1. Vedr. Tjørnevej 17 - godkendt
2. Have 39 - forhåndsorientering om renovering eller nybyggeri. Tak for orienteringen. Vi glæder os til at se de 

endelige tegninger.
4. Vi går over til “MitId”. Det skal besluttes om vi bruger “MitId Erhverv” eller om vi vil benytte kasserens “MitId”. 

Bestyrelsen taler med banken om mulighederne.
5. Økonomi. Der er fortsat stort underskud i “Paratbaren”. Det er aftalt at Dan overtager ansvaret for driften af “Paratbaren”. 

Vi håber således det kommer til at fungere fra nu.
6. Grønnere Søvang. Fælleshusets el-net er ikke dimensioneret således det er muligt at opsætte ladestandere. B bestyrelsen vil 

gerne have undersøgt hvad det koster at forberede Fælleshuset til at der på sigt kan opsættes ladestandere.
7. Natur-bremme rundt om HF Søvang. Vi skal fremadrettet hjælpe Aarhus kommune med at huske at vi gerne vil bevare 

denne natur-bremme.
8. Generalforsamling den 30.4.2022 kl. 10.00-15.00.

1. Dagsorden kommer

Referat: Klaus have 4

mailto:klaus_viggers@hotmail.com

